

DATE : September 18, 2025

الكويت في : 18 سبتمبر 2025

Ref : SNM/OC/185/25

المرجع : SNM/OC/185/25

To : Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

To : Capital Markets Authority

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject: Supplementary Disclosure Regarding
the Resignation of a Board Member.**

**الموضوع : إفصاح مكمل بشأن إستقالة عضو
مجلس الإدارة.**

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the supplementary disclosure form .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل .

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

Best Regards ,,,




د. سليمان طارق العبدالجادر
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al-Abduljader
Vice Chairman & CEO

Supplementary disclosure Form		نموذج الإفصاح المكمل
Date:	September 18, 2025	التاريخ:
Listed Company Name:		اسم الشركة المدرجة:
SANAM Group Holding Company K.P.S.C		شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع
Disclosure Title :		عنوان الإفصاح :
Supplementary Disclosure Regarding the Resignation of a Board Member.		إفصاح مكمل بشأن إستقالة عضو مجلس الإدارة.
Date of previous disclosure	16/09/2025	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure:		التطور الحاصل على الإفصاح:
<p>- The Board of Directors of SANAM Group Holding Company K.P.S.C., during its meeting held today, 18/09/2025, approved the resignation submitted by Mr. Sulaiman Mohammad Al Furaih from his position as a Board Member. The Chairman and members of the Board of Directors expressed their sincere thanks and appreciation of Mr. Sulaiman Mohammad Al Furaih for his valuable contributions to the Board's efforts and his support of the senior executive management during his tenure as a member.</p> <p>- The Board of Directors has resolved to appoint the alternate member, Mr. Bader Jasem Al Hajeri, to assume his role as a Board Member until the end of the current Board's term. The necessary procedures with the relevant official authorities will be undertaken accordingly.</p>		<p>- وافق مجلس إدارة شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع خلال إجتماعه اليوم 2025/09/18 على الاستقالة المقدمة من السيد / سليمان محمد الفريح - عضو مجلس إدارة الشركة، وقد أعرب رئيس وأعضاء مجلس إدارة الشركة عن خالص شكرهم وتقديرهم للسيد / سليمان محمد الفريح لمساهماته في أعمال المجلس ودعم للإدارة التنفيذية خلال فترة عضويته.</p> <p>- كما قرر مجلس الإدارة إستدعاء العضو الإحتياطي السيد / بدر جاسم الهاجري لممارسة مهامه كعضو مجلس إدارة لحين إنتهاء فترة عضوية مجلس الإدارة الحالي. واتخاذ ما يلزم من إجراءات لدى الجهات الرسمية.</p>
Effect of the Material Information on the Company Financial Position (if any) :		الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) :
No Effect		لا يوجد


